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Protokół nr LVII/2023 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 27 października 2023 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:56. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W sesji wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz, 

Gospodarki Komunalnej i Inwestycji (zastępczyni naczelnika) – Michalina Adamczyk, 

− radca prawny – Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.),  Robert Jankowski (Prezes 

Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Kazimierz 

Olejniczak (Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie), 

Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Hanna Dobak 

(Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Małgorzata Szwec (Dyrektor 
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Środowiskowego Domu Samopomocy), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej 

nr 2 w Sławnie),  

− przedstawiciel prasy. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 28 września 2023r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027, 

b) ustanowienia wieloletniego programu osłonowego Miasta Sławno w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028, 

c) określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na pomoc w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 

2028, 

d) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie 

pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024 -2028, 

e) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych, 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta Sławno, 

g) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 rok. 

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia 

za 2022 rok. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 2023 

roku. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2023 roku. 

7. Wnioski radnych. 

8. Zamknięcie sesji. 
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zabranych i stwierdzając kworum. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 28 września 2023r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 28 września 2023r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl , Marcin Podolski, Adam 

Poprawski, Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że poniższe projekty uchwał były 

omawiane na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej 26 października 2023r. 

Zostały zaopiniowane pozytywnie. 
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a) Podjęcie uchwały nr LVII/360/2023 w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 

2024-2027 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zgłosiła wniosek o nieodczytywanie ponownie opinii 

zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników na temat kandydatów na ławników,  

w szczególności spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 2001r. 

Prawo o ustroju sadów powszechnych.  

Uzasadniła swój wniosek tym, że ww. opinia została podana w stosownym terminie do 

wiadomości radnych oraz odczytana przez przewodniczącego zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników – radnego Marcina Podolskiego podczas ostatniej sesji Rady 

Miejskiej w Sławnie, tj. 28 września 2023r. W związku z tym, że z powodu usterek 

technicznych nie zostały zarejestrowane głosowania nad poszczególnymi kandydatkami na 

ławników – należy te głosowania powtórzyć, ale zgłosiła wniosek o nieodczytywanie ponowne 

opinii nt. kandydatek na ławników.  

Głosowano w sprawie: Wniosek o nieczytanie ponownie opinii zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 2001r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

Następnie Przewodnicząca przypomniała, że radni dokonują wyboru 2 ławników do 

Sądu Rejonowego w Sławnie w głosowaniu tajnym za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Każdy z radnych po zapoznaniu się z przedstawioną przez przewodniczącego zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników opinią na temat kandydatów oraz zgodnie z własnym 

sumieniem głosuje za wyborem poszczególnych osób na ławników. Kandydatki są dwie 

i radni decydują, czy są za wyborem danej osoby. Dana kandydatka zostanie wybrana na 

ławnika, jeżeli uzyska zwykłą większość głosów.  

Głosowano w sprawie: Wybory na ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie na kadencję 

2024-2027 - kandydatka DOBAK HANNA  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Głosowano w sprawie: Wybory na ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie na kadencję 

2024-2027 - kandydatka KORABOWICZ KAMILA  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Po głosowaniu Przewodnicząca stwierdziła się, że w wyniku przeprowadzonego 

głosowania tajnego podjęto uchwałę ws. wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027, 

a na ławników do Sądu Rejonowego w Sławnie wybrano: Dobak Hannę i Korabowicz Kamilę. 

 

b) Podjęcie uchwały nr LVII/361/2023 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego Miasta Sławno w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata  

2024-2028 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego Miasta Sławno w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata  

2024-2028.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

c) Podjęcie uchwały nr LVII/362/2023 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

poniesionych na pomoc w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2024-2028 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

poniesionych na pomoc w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego 

na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" 

na lata 2024-2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  
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d) Podjęcie uchwały nr LVII/363/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr LVII/364/2023 w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych 

W dyskusji udział wzięli (od 16:50 minuty sesji): Bartosz Bukowski, Burmistrz, Adam 

Poprawski, Skarbnik. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek 

podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

 

 

f) Podjęcie uchwały nr LVII/365/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta Sławno 

W dyskusji udział wzięli (od 33:05 minuty sesji): Bartosz Bukowski, Jarosław Stark, Adam 

Poprawski, Burmistrz, Ewelina Stach. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach 

  

g) Podjęcie uchwały nr LVII/366/2023 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 

rok 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Ewelina Stach 

  

4. Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia za 2022 

rok 

 

Przewodnicząca poinformowała, że 14 radnych zobowiązanych było do złożenia 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sławnie  oświadczenia majątkowego na stan  

31 grudnia 2022r. Złożyli je w dwóch egzemplarzach wraz z kopią swojego zeznania  

o  wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym 2022. W złożonych oświadczeniach 

nie stwierdzono nieprawidłowości. Po jednym egzemplarzu każdego oświadczenia wraz  

z zeznaniem PIT przekazano II Urzędowi Skarbowemu w Koszalinie (pismem z 04.05.2023r.), 

a także – w przypadku Przewodniczącej Rady Miejskiej – Wojewodzie 

Zachodniopomorskiemu (pismem z 17.04.2023r.).    

Informacje jawne zawarte w ww. oświadczeniach majątkowych zostały zamieszczone  

w  Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Sławnie. Naczelnik II Urzędu 

Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem  

o przeprowadzenie kontroli oświadczeń majątkowych, a z informacji nadesłanej od Wojewody 

Zachodniopomorskiego wynika, że Przewodnicząca Rady Miejskiej wywiązała się w pełni  
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z ustawowego obowiązku. Żadne ze złożonych oświadczeń majątkowych nie wzbudziło 

wątpliwości, które skutkowałyby wszczęciem dodatkowych procedur. 

Natomiast z informacji uzyskanej od Burmistrza Miasta Sławno wynika, że  

oświadczenia o stanie majątkowym za rok 2022 zobowiązanych było złożyć  

mu 17 osób, w tym Zastępca Burmistrza Miasta Sławno, Skarbnik Miasta Sławno,  

14 kierowników miejskich jednostek organizacyjnych oraz 1 osoba wydająca decyzje 

administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta. Wszystkie osoby zobowiązane do złożenia 

rocznego oświadczenia majątkowego dokonały powyższego w ustawowym terminie,  

tj. do dnia 30 kwietnia 2023 r. Jeden egzemplarz oświadczenia wraz z kopią zeznania (PIT)  

o wysokości osiągniętego dochodu został przekazany do Urzędu Skarbowego właściwego ze 

względu na miejsce zamieszkania składającego oświadczenie, a w przypadku Burmistrza 

Miasta Sławno - Wojewodzie Zachodniopomorskiemu w ustawowym terminie. Jawne 

informacje zawarte w oświadczeniach majątkowych zostały udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Sławnie. Do dnia dzisiejszego Naczelnik Urzędu 

Skarbowego nie wystąpił do Dyrektora Urzędu Kontroli Skarbowej z wnioskiem  

o przeprowadzenie kontroli nadesłanych oświadczeń majątkowych. Natomiast z informacji 

nadesłanej od Wojewody Zachodniopomorskiego wynika, iż Burmistrz Miasta Sławno 

wywiązał się w pełni z ustawowego obowiązku.  

 

 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w III kwartale 2023r. 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za III kwartał 2023 roku 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

 

7. Wnioski radnych (od 56:15 minuty sesji): 

1. Bartosz Bukowski – zwrócił się do radnych, przekazując informację, że na łamach portalu 

„Rzeczpospolita” opublikowano ranking samorządów i niestety wśród gmin  

miejsko-wiejskich Sławno na 898 sklasyfikowanych jednostek zajęło miejsce 874; radny 

polecił zastanowić się, w jakiej kondycji jest nasze miasto i czy na pewno zawsze  

w swoich działaniach idą w dobrym kierunku; 
2. Ewelina Stach – wniosek o naprawę nawierzchni ulicy Moniuszki; 
3. Dominik Margielewski – prośba o ustawienie przewróconego znaku na wysepce przy 

skrzyżowaniu ulic Armii Krajowej i Sienkiewicza; 
4. Dominik Margielewski – prośba o przeniesienie przystanku-wiaty autobusowego przy  

ul. Dworcowej na drugą stronę jezdni, bo właśnie po drugiej stronie zbierają się 

pasażerowie czekający na autobus. 
Poza tym Dominik Margielewski odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi radnych 

Eweliny Stach i Bartosza Bukowskiego dodając, że widać w naszym mieście wiele 

prowadzonych inwestycji drogowych, a do tego są potrzebne dochody dla miasta (podatki). 
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Jako kolejny głos zabrał Burmistrz Miasta Sławno, który odniósł się do wypowiedzi 

Bartosza Bukowskiego nt. rankingu – stwierdził, że im mniejsze dochody dla miasta, tym 

mniejsza zdolność gminy do zaspokajania niektórych obszarów, a w tych rankingach to się 

właśnie ocenia; dodał, że do tego typu rankingów podchodzi z dużym dystansem, bo  

w niektórych okresach miasto jest bardzo wysoko, a potem nisko – nie wiadomo, jak to jest 

oceniane; powiedział, że w Sławnie dokonała się rewolucja, jeśli chodzi o inwestycje 

drogowe, a dochody budżetu są ważne dla zaspokajania potrzeb miasta. 

Następnie głos zabrał Adam Poprawski, który zasugerował, aby w przyszłości 

przebudowywać ulicę Moniuszki w połączeniu z ulicą Żeromskiego – jako całość, ponieważ 

jest to jednolity obszar komunikacyjny. 

Na koniec głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej, która pogratulowała paniom 

Hannie Dobak i Kamili Korabowicz wyboru na ławników sądowych. 

 

 

 

8. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 27 października 2023. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


